

CHOLÉRA.

CHOLERA.

Asie :

Asia :

CAS DE CHOLÉRA DÉCLARÉS DANS LES PORTS DE L'ASIE DU 14 MARS AU 29 MAI 1937. *

CHOLERA CASES REPORTED IN PORTS OF ASIA FROM MARCH 14TH TO MAY 29TH, 1937. *

Ville	Semaine se terminant le: — Week ended:											Index	Maximum	Minimum	Town
	20.III	27.III	3.IV	10.IV	17.IV	24.IV	1.V	8.V	15.V	22.V	29.V				
Bombay	0	0	0	0	1 ^b	0	1 ^b	1 ^b	0	0	0	1	5 1934	0	Bombay
Tuticorin	0	0	0	0	0	0	2 ^b	0	0	0	0	0	0	0	Tuticorin
Négapatam	0	1	0	0	0	0	0	0	1	0	1	0	0	0	Negapatam
Madras	2	2	1	2	1	0	0	0	0	0	1	0	1 1934	0	Madras
Calcutta	35	34	44	37	49	117	90	136	136	231	135	144	225 1936	55	Calcutta
Chittagong	0	3	0	1	6	6	1 ^b	16 ^d	32	43	51	2	7 1931	0	Chittagong
Bassein	17	8	8	9 ^a	21	48	46	34 ^c	12	4	1	0	0	0	Bassein
Rangoun	0	0	0	2 ^a	0	4 ^c	4	4 ^c	0	1	3	1	3 1935	0	Rangoon
Bangkok	57	93	125	167	305	351	178	84	33	23	20	0	1 1936	0	Bangkok
Manille	0	0	0	0	0	1	0	0	0	0	0	0	0	0	Manila

* Cf. note, p. 294. a) Dont 1 cas importé. — Including 1 imported case. b) Importé. — Imported. c) Dont 3 cas importés. — Including 3 imported cases. d) Dont 2 cas importés. — Including 2 imported cases.

BIRMANIE. — Entre le 16 et le 22 mai, l'extension du choléra a été signalée dans le district de Pegu. Au cours de la semaine terminée le 29 mai, 95 cas (avec 83 décès) ont été enregistrés dans l'ensemble du pays, dont 3 cas, avec 2 décès, à Rangoun et 1 cas à Bassein.

BURMA. — Between May 16th and 22nd, the extension of cholera was reported in the Pegu district. During the week ended May 29th, 95 cases (with 83 deaths) were registered in the whole of the country, of which 3 cases, with 2 deaths, occurred at Rangoun, and 1 case at Bassein.

INDE BRITANNIQUE. — Entre le 11 et le 17 avril, 2.734§ cas de choléra ont été relevés dans l'ensemble de l'Inde, dont 1.002 dans la Présidence de Madras, 2.012 dans les Provinces Unies, 166 au Bihar, 164 dans la Présidence de Bombay et 251 dans l'Etat d'Haïderabad.

BRITISH INDIA. — Between April 11th and 17th, 2,734§ cases of cholera were reported in the whole of India, of which 1,002 occurred in the Madras Presidency, 2,012 in the United Provinces, 166 in Bihar, 164 in the Bombay Presidency and 251 in the State of Hyderabad.

DONNÉES REÇUES TÉLÉGRAPHIQUEMENT CONCERNANT LE CHOLÉRA DANS L'INDE BRITANNIQUE.
DATA RECEIVED BY TELEGRAM CONCERNING CHOLERA IN BRITISH INDIA.

Provinces	dont Ports	2-8.V		9-15.V		16-22.V		23-29.V		Provinces	incl. Ports
		C.	D.	C.	D.	C.	D.	C.	D.		
Pendjab		—	—	—	—	1	1	Punjab	
Bengale		231	95	135	37	Bengal	
	Calcutta	136	56	136	39	43	12	51	23		Calcutta
	Chittagong	—	8	32	12	—	—	—	—		Chittagong
Assam		554	255	503	266	481	248	310	147	Assam	
Orissa		38	27	29	16	15	8	8	5	Orissa	
Provinces Centrales et Bérar		17	8	23	7	21	6	17	13	Central Provinces and Berar	
Présidence de Madras		291	173	212	117	209	119	223	102	Madras Presidency	
	Madras	—	—	—	—	—	—	1	—		Madras
	Négapatam	—	—	1	—	—	—	1	—		Négapatam
Présidence de Bombay		613	282	687	338	871	346	832	370	Bombay Presidency	
	Bombay	1*	1	—	—	—	—	—	—		Bombay
Sind		—	—	1	1	—	—	—	—	Sind	

* Importé. — Imported.

a) Dont 2 cas importés. — Including 2 imported cases.

INDOCHINE FRANÇAISE. — Au cours de la première décade du mois de mai, 3 cas de choléra, avec 1 décès, ont été signalés dans le district de Kompong-Chnang au Cambodge.

SIAM. — Entre le 23 et le 27 mai, le nombre des cas de choléra a diminué, passant de 23 (10 décès) à 20 (10 décès) à Bangkok, et de 104 (65 décès) à 47 (29 décès) dans les provinces du Siam.

FRENCH INDO-CHINA. — During the first ten days of the month of May, 3 cases of cholera, with 1 death, were reported in the Kompong-Chnang district, in Cambodia.

SIAM. — Between May 23rd and 27th, the number of cases of cholera fell from 23 (10 deaths) to 20 (10 deaths) at Bangkok, and from 104 (65 deaths) to 47 (29 deaths) in the provinces of Siam.